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 לכבוד 

 וך נחבר ועדת חי 

 רעננה 

 

 12.3.23רעננה    –סיכום מפגש ועדת חינוך  הנדון: 

 משתתפים: 

 חיים ברוידא, ראש העיר 

 ד"ר לאה קליינמן, נציגת ציבור 

 דודי זינגר, מנהל המחלקה לחינוך עי"ס 

 טלי מנו, מנהלת המחלקה לחינוך מיוחד 

 חברת מועצה איילת ארז סגן, 

 דיקלה דישל פרחי, יו"ר משותף ועד הורים 

 י לבנטל, יו"ר משותף ועד הורים  בנג' 

 נמרוד לב, נציג ועד הורים חנ"ג 

 כוכי כהן, מנהלת בי"ס זיו 

 

 

 נתונים ואגרים  –הנושא: חינוך מיוחד  

 המפגש התקיים במתי"א רעננה. 

 רה המטלטל בעיר ועל פעילות הרשות בתחום. קפתחה בהתייחסות קצרה למ  –רויטל  

 ביקשה שמערכת החינוך תדאג "לפקוח עיניים" על הילדים.  –איילת  

 מנהלת מחלקת חנ"מ הציגה את הגידול בנתוני החנ"מ בעיר כמצ"ב במצגת.  –טלי  

 רגיל וחנ"מ.  ךחינו  םהוצגה התפיסה של חיים משותפי -

 האפשר. החשיבות של שילוב ככל ו תיאר את פתיחת המחלקה ופתיחת בי"ס ליאור   –חיים 

 הציגה את האתגרים הבאים העומדים לפתחנו:  –טלי  

 כיתות פיזיות לאור הגידול בבתי הספר.  – . מציאת מקום 1

      ס ומשמעות הדבר הצורך בויתור על חללי  "בתיה"ס עמוסים מאוד בעיקר חמ"ד יסודי ועי     

 למידה לטובת   הפיכתם לכיתות חנ"מ.     

     24% - מות התלמידים עם סל אישי בכבשל גידול ב  –. כ"א לטובת תלמידים עם סל אישי 2

  לתלמידים בעיקר בחינוך העל יסודי.סייעות/משלבות ישנה מצוקה גדולה בגיוס כ"א     
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 לסיכום:

 ר הגידול כבר בגני הילדים. ונמרוד ביקש לבחון מהם הפתרונות העירוניים לא -

לאה הציעה לבחון הוספת יבילים לטובת חללי למידה והפיכת חללי הלמידה לכיתות   -

 . חנ"מ 

ס לאתרי קראוונים. בטווח הרחוק  "רויטל ציינה שמדובר בעלויות גבוהות והפיכת בתי

 יהיה מענה לגידול ולצמיחה של ביה"ס.  – יסודי לליאור   לעם פתיחת ביה"ס הע

   נו מקווים לתת גם שם מענה לכיתות חנ"מ. א עם פתיחת יסודי נוסף ועי"ס בנווה זמר       

 עד אז נצטרך להיות יצירתיים בפתרונות בתוך בתיה"ס.       

ר בתוך מסגרות  פשחיים הודה לטלי על ניהול המחלקה ועל הכלת התלמידים ככל הא  -

 החינוך הרגיל. 

 

 

 

 רויטל שפירא, ראש אגף החינוך  –רשמה  
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